

Alte Drucke

**GILB. GENEBRARDI || THEOLOGI PARISIENSIS || DIVINARVM
HEBRAICARVMQVE || LITERARVM PROFESSORIS REGII ||
Chronographiæ Libri quatuor. || PRIORES DVO ...**

Génébrard, Gilbert

Parisiis, 1600

Summa Priuilegij.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-150529

Summa Priuilegij.

REGIA autoritate cautum est Petro Victori Palmæ Cajetano, Regio Linguarum Orientalium Anagnostæ & Professori ordinario, vt possit per quos velit impressores, in suis Regnis, quædam sua opera in illis linguis Orientalibus, & aliis etiam curare mandâda typis, ac simul vendenda: nec cuiquam alij hoc liceat, nisi quibus ab eodem Cajetano concessum fuerit, qui secus fecerit ipsorum voluminum quæ excuderit: & arbitraria multâ nouerit se castigandum, vt plenius in ipso diplomate regio continetur. Datum Parisiis die 27. Iunij Anno Gratia. 1596.

Per Regem in suo Consilio.

DORMY.

Ac iuxta illud suum Priuilegium, Idem Caietanus permisit Sebastiano Nyuelio, Gulielmo Chaudiere, & Ambrosio Drouard, Bibliopolis Parisiensibus, imprimere suas emendationes additamenta & Appendicem ad Chronologiam D. Genebrardi, aut imprimendas curare & vendere, vt illis visum fuerit. Die primo Septembris A. D. 1599. vt constat Syngrapha ipsius Caietani scripta & subsignata. PETRVS VICTOR PALMA CAIETANVS.

